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OPENBARE ZITTING
Uitgebreide interpellaties
IR 1 Interpellatie van raadslid Pieter Soens: Uitgebreide Interpellatie: Het 
zwembaddossier.
IR 1 - Interpellatie van raadslid Pieter Soens: Uitgebreide Interpellatie: Het zwembaddossier.

Indiener(s):
Soens Pieter

Toelichting:
"Het zwembaddossier: een zoveelste episode"

Naar aanleiding van mijn interpellatie op de gemeenteraad van 1 juli 2019 is nog maar eens gebleken 
dat het zwembaddossier een verhaal wordt zonder einde.

De gebeurtenissen tijdens de zomerperiode hebben dit alleen maar bevestigd:

- incidenten in het nieuw zwembad, met invoering van pascontrole

- de parkingproblematiek aan het nieuw zwembad (tarieven, onduidelijkheden,...)

- de blijkbaar lamentabele toestand van de accommodatie in het zwembad van Heule en het open 
zwembad

- discussies over lange wachtrijen en te hoge entreeprijzen in het nieuw zwembad

- de onbegrijpelijke sluiting van het zwembad van Heule in juli en augustus

- het schoolzwemmen dewelke, zoals in onze fractie gevreesd, sterk aan banden werd gelegd en 
duurder werd

Een grondige evaluatie van de voorbije twee maanden dringt zich dan ook op.

Aan de schepen wordt gevraagd een uitgebreide uiteenzetting te geven over hoe hij de voorgaande 
punten zal aanpakken en hoe hij LAGO over de voor hen cruciale punten zal aanspreken.

Bovendien wordt gevraagd op welke manier de schepen de verdere samenwerking met LAGO ziet.

Graag had ik de uitgebreide interpellatie ook gestoffeerd gezien met cijfermateriaal over het aantal 
incidenten en ook een verhouding van hoeveel inwoners van Groot Kortrijk gebruik gemaakt hebben 
van de nieuwe accommodatie ten opzichte van niet-inwoners.

Ten slotte graag een einddatum waarop het nieuw zwembad definitief afgewerkt zal zijn.


